
Buskerud og Vestfold travforbund 1. mai  2023

Takk 
Dette er et spesielt informasjonsskriv da det er det aller første som et nytt og 
stort forbund.   

Først og fremst vil jeg si tusen takk for tilliten dere har vist meg ved å velge meg 
til leder av vårt nye sammenslåtte forbund. Jeg gleder meg til å ta fatt på 
oppgaven og til å jobbe sammen med dere alle for å skape positivitet og 
engasjement. 

For å bli bedre kjent med hva som rører seg ute i de ulike lagene ønsker jeg å 
invitere meg ut på besøk til samtlige styrer. I Buskerud har jeg vært på besøk til 
de fleste lag, men jeg kommer gjerne igjen hvis dere ønsker det. For meg er det 
viktig med innsikt i hva som rører seg for å representere dette store forbundet 
på best mulig måte. 

Det nye styret  

Det ble i etterkant av de ekstraordinære generalforsamlingene i begge forbund 
gjennomført et konstituerenede møte i det nye forbundet der navn og lover ble 
vedtatt og vi valgte et nytt styre. DNT hadde godkjenningen av det nye 
forbundet opp som sak på sitt styremøte 28. april så fra og med i dag 1. mai er vi  
offisielt et nytt stort forbund. Det nye styret har allerede gjennomført sitt første 
styremøte og er motivert for å gjøre sitt ytterste i arbeidet for travets beste i 
Buskerud og Vestfold og travnorge som helhet. 

Det nye styret; Anita Sønsteby - leder, Malin Sanbæk - nestleder, Arne Rødby, 
Pål Sem, Roger Hansen, Joachim Haugvaldstad - styremedlemmer, Erik Skaug, 
Celine Talbot, Hilde Jensen, Knut Helge Aalien - varamedlemmer. 

VIKTIG  

• Er det noen som har 
forslag til logo til vårt 
nye forbund så send 
oss gjerne forslag.  

• 20. mai V75 kjøring  
Jarlsberg 

• Har du informasjon 
som du tenker hadde 
vært flott å dele så ta 
kontakt med 
undertegnede på e-
post: 
anita.sonsteby@hotm
ail.com   

INFORMASJON 
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DNT 

Denne helgen ble det gjennomført generalforsamling i DNT og 
diskusjonene i forkant har dessverre dreiet seg mer om de ulike 
forhold rundt valg og valgkomiteens innstilling enn de store 
sakene og utfordringene travsporten står ovenfor. Det har også 
vært endel diskusjoner rundt ordet mistillit. Dette er noe vi 
som initiativtakere til et alternativt styre ikke har hatt fokus 
på. Vi tolket valgkomiteen dithen at samarbeidsproblemene 
innad i styre hadde vært så store at de så seg nødt til å kaste 
sittende leder til tross for at han hadde bred støtte i 
organisasjonen og var spilt inn fra flere forbund.  Når dette 
viste seg å ikke være tilfelle gikk vi for et rent benkeforslag på 
sittende leder. Det har bølget frem og tilbake, men lørdag ble 
det gjenvalg på Erik Skjervagen med knappest mulig margin. 

Vi kommer til å pushe på det «nye» styret slik at de har fokus 
på de store linjene og arbeidsoppgavene fremover. Vi forventer 
at de får utrettet langt mer enn de har gjort siste året, nå er det 
opp til bevis. 

Det var også mye rot under saken som gjaldt å bytte ut 
ansatterepresentant og få inn et fjerde styremedlem og at en 
skulle være under 30 år. Buskerud og Vestfold hadde sammen 
med flere andre forbund sendt inn denne saken. Først ble det 
votert over vårt forslag og det fikk mer enn 2/3 flertall slik 
lovendringer krever. Det ble deretter votert over om setningen 
om ansattrepresentant skulle med i lovteksten, dette forslaget 
falt. Egentlig ikke så vanskelig, men som man greide å rote til 
og skape forrvirring rundt. Konklusjonen og endelig vedtak ble 
i alle fall at ansattrepresentant ble strøket i lovteksten og at 
minimum et av styremedlemmene, som nå teller seks personer, 
skal være under 30 år når han eller hun blir valgt. 

Amatørmatch  

Søndag 23. april ble det gjennomført amatørmatch mellom Jarlsberg 
og Åby. Et veldig godt initiativ fra det tidligere Vestfold styre. Løpet 
ble meget severdig med gode prestasjoner. Stor takk til Marita S 
Tangen, Hilde Jensen og Roger Hansen som alle gjorde en super 
innsats for å få dette gjennomført på en god måte. Vi ser frem til 
returoppgjøret på Åby i mai.  

Hilsen fra  Anita Sønsteby 

Innspill 

Har dere andre ting dere gjerne 
vil vi skal ta tak i så send oss en 
mail. Vi er glade for alle 
innspill, små og store.  

Ungdomsgruppa  

Den nystartede ungdoms-
gruppen har allerede hatt noen 
samlinger med sosialt samvær i 
kombinasjon med travløp. Det 
er en flott gjeng, men her er det 
plass til flere.

Søndag 7. mai skal de på besøk 
hos Hamre stallen og det blir 
sikkert veldig fint og en 
mulighet til å plukke opp tips 
og råd. 

Har du ikke allerede meldt deg 
på så er det bare å ta kontakt. 
De har også planlagt en tur til 
Stallen til Malmin, men der 
venter man litt så man kan 
oppleve svømmetreningen de 
gjør i Årdalselva. 
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